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Voor diverse wĳ ken

Zoek je nog een leuke bijverdienste en ben 
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een hoge verdiensten. Meld je dan nu aan 
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van harte welkom.
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Foto:  Gemeente De Ronde Venen.

Veel ouders kwamen naar de buurt-
kamer aan de Gozewijn van Aemstel-
straat 5 in Mijdrecht om speelgoed te 
ruilen. Deze ruilmarkt werd mogelijk 
gemaakt door vrijwilligers van 
welzijnsorganisatie Tympaan-
De Baat en de gemeente.
Jacqueline Sluijs van welzijnsorgani-
satie Tympaan-De Baat: “Onze vrijwil-

ligers hebben al het speelgoed dat is 
ingebracht beoordeeld. Voor speel-
goed dat nog in goede staat was, 
kregen ouders punten. Met die 
punten konden ze ander speelgoed 
uitzoeken. Zo krijgt het speelgoed 
een nieuw leven bij een ander kind. 
Ouders konden tweedehands 
cadeaus kiezen voor hun eigen 

kinderen, die weer blij worden van 
het geruilde speelgoed. Zo blijft het 
speelgoed in omloop. Het hoeft echt 
niet altijd nieuw te zijn.” Wethouder 
Cees van Uden: “Deze ruilmarkt liet 
zien hoe leuk en makkelijk duurzaam 
leven is. Ouders delen en herge-
bruiken het speelgoed van hun kind. 
Ze gingen naar huis met een cadeau 
voor in de schoen of zak van Sinter-
klaas én deden iets goeds voor het 
milieu. Dat zorgt voor blije gezichten 
en het is ook �jn voor de 
portemonnee.”

Mijdrecht - Speelgoed een nieuw leven geven en tweedehands cadeaus 
uitzoeken voor in de schoen of zak van Sinterklaas. En dat allemaal 
zonder iets te betalen. De ‘Swap Sint Speelgoedruilmarkt’ van zaterdag 
23 november was een groot succes. 

Blije gezichten door de
‘Swap Sint Speelgoedruilmarkt’

De Ronde Venen - Wethouder Huib 
Zevenhuizen heeft aangegeven te 
stoppen als wethouder in gemeente 
De Ronde Venen. Wethouders 
Maarten van der Greft, Anja Vijselaar 
en Cees van Uden blijven aan als 
wethouder. Deze drie wethouders 
zijn bereid om bestuursverantwoor-

delijkheid te nemen en om samen 
met de gemeenteraad uitvoering te 
geven aan het coalitieakkoord ‘In het 
hart’ en de overige werkzaamheden 
voor onze gemeente. Wethouder 
Huib Zevenhuizen: “De fractie van 
RVB heeft mij gevraagd om als 
wethouder van buiten aan de slag te 

RONDE VENEN BELANG GAAT VERDER ZONDER WETHOUDERS

Huib Zevenhuizen stopt en Maarten van der Greft 
gaat verder als onafhankelijke wethouder

gaan. Ik heb een duidelijke opdracht 
meegekregen vanuit het coalitie-
akkoord ‘In het hart’. Inhoudelijk heb 
ik veel voor elkaar gekregen, maar
ik mis het vertrouwen van de fractie 
van RVB om goed te kunnen functio-
neren. Om die reden stop ik als 
wethouder in gemeente De Ronde 
Venen.”

Maarten van der Greft gaat door als 
onafhankelijk wethouder. Maarten 
van der Greft: “Nadat RVB de ver-
kiezingen heeft gewonnen heb ik 
samen met Gert Luijer namens de 
fractie de coalitiebesprekingen 
mogen doen en alle belangrijke 
punten voor RVB in het coalitie-
akkoord gekregen. Helaas is Gert 
overleden en zijn we inmiddels toe 
aan de derde fractievoorzitter, één 
raadslid is gestopt en één raadslid is 

Huib Zevenhuizen Maarten van der Greft

overgestapt naar een andere partij.
Ik herken mij niet meer in de koers 
die deze fractie voert.” Burgemeester 
Maarten Divendal: “Het is jammer
dat Huib Zevenhuizen stopt. Huib 
heeft zich enorm ingezet voor de 
gemeente op het gebied van ruimte-
lijke ontwikkeling en wonen. De drie 
wethouders die overblijven voelen 
een grote verantwoordelijkheid voor 
de bestuurbaarheid en de continuï-
teit van onze gemeente. Er komt
een ravijnjaar op ons af en er zijn
nog voldoende uitdagingen die
het college samen met de raad wil 
aanpakken.” Gelet op de fase waarin 
de gemeente zich in deze bestuurs-
periode bevindt, vinden de wethou-
ders het verantwoord (ook �nancieel) 
om met drie wethouders door te 
gaan. Het college zal de portefeuilles 
onderling opnieuw verdelen. Het 
college gaat graag op korte termijn 
met alle fractievoorzitters in gesprek 
om gezamenlijk te bespreken hoe de 
samenwerking met de gehele raad 
en het college er in de praktijk uit 
kan gaan zien.

Aan iedereen gedacht
De ‘Swap Sint Speelgoedruilmarkt’ 
draaide om het ruilen van speelgoed. 
Maar liefst 60 ouders kwamen eropaf 
om 160 stuks speelgoed en boeken 
te ruilen. De organisatoren dachten 
ook aan ouders die weinig of geen 
speelgoed konden inbrengen. Als 
ouders meer speelgoed inleverden 
dan ze meenamen, bleven punten 
over. Deze punten gingen apart in 
een pot. Andere ouders konden
deze punten gebruiken. Voor ouders 
met een krappe portemonnee en 
kinderen die sporten via Stichting 
Jongeren Actief was er een extra 
Sintactie. Ouders konden het verlang-
lijstje van hun kind aan de Voedsel-
bank doorgeven. Zij regelden vervol-
gens het cadeau bij lokale winkeliers 
en ondernemers. Zo krijgt elk kind 
een cadeau voor pakjesavond. Het 
Sinterklaasfeest hoort immers voor 
ieder kind de tijd van het jaar te zijn.

Wandel mee tussen 
Gein en Vechttocht
Abcoude - Wandelsportvereniging 
WS78 organiseert zaterdag 14 
december de eenmalige wandeltocht 
tussen Gein en Vechttocht. De start is 
vanaf FC Abcoude aan de Hollandse 
Kade (Ruwelspad 1). Er kan 20, 30 of 
40 km gewandeld worden. 
WS78 is een landelijke wandelsport-
vereniging die jaarlijks tien unieke 
wandeltochten organiseetr in regio 
Midden-Nederland. Elke wandeltocht 
wordt door een vrijwilliger gebouwd 
vanaf een plaats naar keuze.
Onderweg zijn er rustmogelijkheden 
voor soep, ko�e en fruit en er is een 
horecarust opgenomen. De route 
loopt door de gemeenten Ronde 
Venen, Stichtse Vecht en Wijdemeren.
Inschrijven kan vooraf online: 
www.ws78.nl/Komende_tochten/
2024/Abcoude.html 
of ter plekke bij FC Abcoude. 
Starttijden: 
20 km van  09.00 tot 10.00 uur, 
30 km van  08.30 tot 09.30 uur en 
40 km van  08.00 tot 09.00 uur.

Foto is aangeleverd.

Buurtbingo
Mijdrecht - Dinsdag 10 
december is er weer de maande-
lijkse bingo. De bingo start om 
14.00 uur en de kaartjes kosten
€ 0,50 per stuk. U kunt u melden 
in gebouw De Rank, Prins Bern-
hardlaan 2, tegenover gebouw 
De Veenstaete en de Vijver in 
Mijdrecht.
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Vinkeveen - Voor inwoners van
Vinkeveen en directe omgeving wordt 
16 december van 19.00 tot 20.45 uur 
een volkskerstzang gehouden in de 
RK-kerk aan de Kerklaan in Vinkeveen. 
De toegang is gratis, bij de uitgang 
wordt gecollecteerd voor de Voedsel-
bank De Ronde Venen. Onder andere 
Brassband Concordia, een violiste, een 
gelegenheidskoor van ruim 70 Ronde-
veners en een projectkinderkoor van 
zo’n 50 kinderen zullen deze avond 
zorgen voor muzikale ondersteuning 
bij het zingen van diverse kerstlie-
deren. De organisatie van deze avond 
ligt in handen van de Hervormde 
Gemeente Vinkeveen, de Protestantse 
Gemeente Morgenster en R.K. Geloofs-
gemeenschap Heilig Hart van Jezus.

Volkskerstzang

Mijdrecht - Het Seniorenkoor
heeft de afgelopen weken intensief 
gerepeteerd voor het kerstconcert 
dat woensdag 11 december om 
14.30 uur plaatsvindt in De Kom, 
Mevrouw van Wieringenplein 36, 
Mijdrecht. Er is een afwisselend 
repertoire waarin koorzang, samen-
zang en solozang elkaar afwisselen. 
Daarnaast is er een eigen bewerking 
door dirigent Hans van Rutten van 
The Angel Gabriël en een muzikaal 
intermezzo met blok�uit.
Meer informatie: Adrie Sloesarwij,
telefoon 06 - 1802 9586 of via mail 
adrie-sloesarwij@hotmail.com.

Kerstconcert 
Seniorenkoor

Scrooge voor Voedselbank De Ronde Venen.  Foto is aangeleverd.

Mijdrecht – Stichting musicaltheater 
Poppies voert vrijdag 13 december 
de kerstmusical ‘Scrooge’ op in de 
Janskerk, Janskerkplein 1, Mijdrecht.
In de zomer werd het idee geboren 
om met een 18+ groep een voorstel-
ling te maken die rond de kerst 
gespeeld zou kunnen worden. Zo 
werd het idee voor Scrooge geboren, 
het ultieme kerstverhaal met de 
chagrijnige vrek Ebenezer Scrooge 
die kerst maar allemaal onzin vindt. 

Er werd een eigen script gemaakt, 
pop- en kerstliedjes werden toege-
voegd en zo startten de repetities in 
september met een enthousiaste en 
talentvolle groep.

De kaartverkoop is gestart via
www.stichtingpoppies.nl en de 
gehele opbrengst zal gedoneerd 
worden aan Voedselbank De Ronde 
Venen. Het is een voorstelling voor 
het hele gezin.

‘Scrooge’ voor Voedselbank
De Ronde Venen

Wilnis – Afgelopen 23 november
was het een gezellige middag in
De Willisstee, waar de leden van
de Zonnebloem Mijdrecht zich
verzamelden voor een leuke voor-
stelling van Huistheater Annie M.G. 
Schmidt. Dit ter ere van het 25-jarig 
jubileum van de Zonnebloem,
afdeling Mijdrecht. 
De acteurs brachten herkenbare en 
humoristische verhalen tot leven, 

wat zorgde voor veel gelach en 
plezier in de zaal. De warme en 
uitnodigende sfeer maakte het voor 
iedereen een geweldige ervaring. 
Tijdens de pauze konden de bezoe-
kers genieten van een heerlijk kopje 
ko�e en een smakelijk gebakje, wat 
het samenzijn nog gezelliger maakte. 
Dit was het perfecte moment om bij 
te kletsen en de leukste momenten 
van de voorstelling te delen.

Annie M.G. Schmidt in Willisstee

Annie M.G. Schmidt in De Willisstee.  Foto is aangeleverd.

LEZERSPOST

Wilnis - Drie weken geleden heb ik in deze krant mijn visie gegeven op 
het handelen van gemeente de Ronde Venen, i.c. wethouder Anja Vijse-
laar in deze kwestie. Zo beschuldigde ik haar ervan dat zij een dikke 
middelvinger leek op te steken naar iedereen die bezwaar heeft gemaakt 
tegen de uitgevoerde (half )verharding van het Bellopad. Echter... 
Woensdag 13 november stond dit onderwerp op de agenda tijdens de 
gemeenteraadsvergadering. Er waren twee insprekers namens de
actiegroep ‘Geen asfalt op het Oude Spoor’, de heer Boele en mevrouw 
Overmars.
In heldere en concrete bewoordingen maakten ook zij de handelwijze 
van de gemeente duidelijk met als (voorlopig?) slotstuk het bij verrassing 
aanleggen van een ruim twee meter breed verhard pad in het midden 
van de dijk tijdens de afgelopen herfstvakantie.
En dan nog een keer naar die middelvinger. Want wie schetste mijn 
verbazing toen de wethouder in haar inbreng na de woorden van de 
insprekers amper inhoudelijk wenste in te gaan op hetgeen door hen
was uitgesproken. Het enige wat nog ontbrak was dat ze ook fysiek die 
middelvinger in de lucht stak in hun richting.
Zij achtte het voldoende om te volstaan met het afdraaien van het
inmiddels bekende verhaaltje over dat ze toch echt alle juiste paden had 
bewandeld en dat er ook wel bewoners waren die voorstanders zijn van 
de aanleg van het pad. IJzersterk was wel dat ze dit wist te illustreren met 
maar liefst één positieve opmerkingen van een vrouw met een wandel-
wagen, helemaal zelf van Facebook geplukt. Tja, daar vallen die tweeën-
eenhalf duizend handtekeningen van de tegenstanders natuurlijk tegen 
in het niet.
Maar goed, na mijn eerste schrik dacht ik toen nog: gelukkig zijn daar nog 
de leden van de gemeenteraad. Die zullen dit toch niet allemaal als zoete 
koek slikken? Daar lijkt het wel op. De raad volstond met enkele onbedui-
dende vragen en opmerkingen vóór de inbreng van de wethouder en 
nog een paar daarvan erna. Niemand toonde ook maar enig verzet tegen 
de gevolgde handelwijze van Vijselaar, laat staan een neiging om haar 
terug te �uiten.
Eén vraag aan de insprekers is wel noemenswaardig. Die deed me nog 
net niet in lachen uitbarsten: of de actiegroep ermee zou kunnen leven 
als er naast het aangelegde pad alsnog een smaller pad naast zou worden 
gelegd, meer aan de zijkant van de dijk. Deze zou dan gebruikt kunnen 
worden door wandelaars met een rollator (waar ik er tot nu toe nog niet 
één van heb gezien) of een kinderwagen (ook die zijn er tot nu toe amper 
gesignaleerd).
Ik denk dat de wethouder daar wel voorstander van zou zijn geweest, 
want dat zou haar weer een stapje verder richting haar einddoel hebben 
gebracht, een gescheiden �ets- en voetpad. 
Iets anders wat mij nog opviel was de reactie van de wethouder op de 
opmerking van één van de insprekers dat het aangelegde pad ruim
twee meter breed is en dus alleen al daarom al uitnodigt om als �etspad 
gebruikt te gaan worden. Vijselaar gaf hierop aan dat een door de 
gemeente aan te leggen �etspad minstens drie meter breed is. Vreemd 
als ik kijk hoe het aangelegde pad naadloos aansluit op het bestaande 
�etspad wat vanaf de N212 voor het oude spoorhuis langs loopt en dus 
vrijwel even breed is. Vergissing van Vijselaar of een leugentje om 
bestwil? Want die perfecte aansluiting op dat bestaande �etspad is
toch ook niet per ongeluk gemaakt.
Nog iets opvallends is zeker ook de vraag waarom er door de gemeente 
niet duidelijk wordt aangegeven, bijvoorbeeld door borden, dat het hier 
toch echt een voetpad betreft. Iets wat de gemeente zelf immers ook bij 
herhaling heeft aangegeven door de duidelijke gele borden die geplaatst 
waren tijdens de werkzaamheden (zie foto hieronder).
De wethouder volhardde hier in een stellig ‘nee’. “We gaan eerst eens een 
aantal maanden aanzien hoe het pad gebruikt gaat worden”, gaf ze aan.
Het lijkt er toch echt op, dat de wethouder stiekem graag wil dat er juist 
ge�etst gaat worden om haar aan een argument te helpen om op een 
later moment te gebruiken om de ‘noodzaak’ aan te geven voor het dan 
alsnog laten uitvoeren van nadere werkzaamheden. Die dan uiteraard 
ook weer aansluiten op haar einddoel. Want, geloof mij, als het aan haar 
ligt dan komen die door haar gewenste verharde paden er op termijn 
echt wel. Tegen de wil van velen maar dat boeit haar blijkbaar niet. Zij die 
zich hebben verenigd in de actiegroep ‘Geen asfalt op het Oude Spoor’
is echter nog lang niet van plan om dit zo maar te laten gebeuren.
John van den Maagdenberg, inwoner De Ronde Venen.

Is het nu een voetpad of fietspad
op de Oude Spoordijk in Wilnis?

Gele borden die geplaatst waren tijdens de werkzaamheden.  Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Dit jaar wordt 
kerst nog magischer! Op zondag-
middag 22 november nodigt
Stichting Tjitze Hesselius alle
alleenstaande oudere inwoners van 
De Ronde Venen van harte uit voor 
een hartverwarmend kerstfeest in
De Willisstee in Wilnis. Vanaf 14.00 
uur gaan de deuren open van een 
prachtige, in kerstsfeer gehulde zaal, 
waar gezelligheid en verbondenheid 
centraal staan.
Het programma belooft een
feestelijke mix van muziek, humor
en samenzijn. Een speciale gast zal 
zorgen voor entertainment dat je
laat lachen, meezingen en genieten. 
Daarnaast zullen enkele bekende 
gezichten van Tjitze’s activiteiten
hun opwachting maken. En natuurlijk 
wordt er gezorgd voor heerlijke 
hapjes en drankjes om de middag 
compleet te maken.

Gratis deelname, aanmelden 
noodzakelijk
De activiteiten van Stichting Tjitze 
Hesselius zijn gratis toegankelijk, 
maar aanmelden is noodzakelijk en 
vol = vol! Meld je aan via info@
tjitzehesselius.nl of bij één van de 
Servicepunten. Wil je graag thuis 
worden opgehaald? Geef dit dan
aan bij je aanmelding, samen met
je adres en telefoonnummer.

Sinds 2015 zet Stichting Tjitze Hesse-
lius zich in om jaarlijks diverse activi-
teiten te organiseren die het sociale 
leven van oudere alleenwonende 
inwoners verrijken. Dit kerstfeest is 
de perfecte gelegenheid om de 
feestdagen alvast samen in te luiden 
in een warme, sfeervolle omgeving. 
Mis het niet en meld je vandaag nog 
aan! Voor meer informatie kun je 
terecht op www.tjitzehesselius.nl.

Beleef de magie van kerst
bij Tjitze’s Kerst Wonderland
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Foto:  Gemeente De Ronde Venen.
Vrijwilligers blij gemaakt met een klein presentje.  Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Afgelopen weken 
was het mogelijk de gemeente van 
input te voorzien in het kader van 
mobiliteit. Wat gaat goed en wat kan 
beter? Er stond een online enquête 
open, maar inwoners, ondernemers 
en gebruikers waren ook welkom op 
de vier inloopavonden. Dit alles werd 
georganiseerd in het kader van de
op te stellen Uitvoeringsplannen
van het Mobiliteits- en Verkeers-
veiligheidsplan voor Mijdrecht, 
Wilnis, Abcoude en bedrijventerrein 

Mijdrecht. De enquête werd erg 
goed ingevuld en tijdens de
inloopavonden werden waardevolle 
gesprekken gevoerd.
Het in juni 2023 vastgestelde
Mobiliteits- en Verkeersveiligheids-
plan (MVP) beschrijft hoe we de 
gemeente de komende jaren 
verkeersveilig en bereikbaar houden. 
De Uitvoeringsplannen zijn daar 
onderdeel van. Hierin staat per dorp 
welke concrete plannen binnen drie 
jaar uit te voeren zijn.

Waardevolle input voor 
Uitvoeringsplannen Mobiliteit

De online enquête is gesloten en
de laatste inloopavond geweest. De 
enquête is ruim 500 keer ingevuld en 
heeft bijna 1300 ‘wat kan beter’ en 
‘wat gaat goed’ reacties opgeleverd. 
Ook de inloopavonden werden goed 
gezocht. Deze lenen zich vooral
goed om het gesprek aan te gaan
en beiden leveren waardevolle input 
op voor het maken van de Uitvoerings-
plannen.

Hoe nu verder?
De komende tijd wordt de data in 
kaart gebracht. Op een hittekaart 
maken zij zichtbaar welke gebieden 
goed scoren en welke gebieden 
werden aangedragen voor verbete-
ring. Rode gebieden worden vaak 
aangedragen, groene gebieden 
minder vaak. Beiden zijn van belang: 
soms zijn aanpassingen simpel te 
realiseren, terwijl ze van grote impact 
zijn. In januari start het uitwerken 
van de plannen.

De dorpen Vinkeveen en Waverveen 
worden gecombineerd en komen in 
een later stadium aan bod. Dit omdat 
voor Vinkeveen eerst de hoofdstruc-
tuur voor het Centrumplan wordt 
ingetekend. Met het maken van
de Uitvoeringsplannen voor Baam-
brugge, Amstelhoek en De Hoef 
werd eerder dit jaar al gestart.

De Ronde Venen - In een uitver-
kochte Schutse gaf oratoriumkoor 
Amicitia op 29 november jl. haar 
najaarsconcert. Samen met vier 
zangers en drie instrumentalisten 
bracht het koor onder de enthousias-
merende leiding van dirigent Toon 
de Graaf de ‘Petite Messe Solennelle’ 
van Rossini (1792-1868).
Amicitia maakte van dit bijzondere 
werk een feestje: een feest voor het 
oor, maar ook een feest voor de
ruim zestig koorleden om zo’n stuk
te mogen uitvoeren. Want Rossini 
schrijft hele ‘lekkere’ en soepele koor-
delen, die heerlijk zijn om te zingen.

Hoogtepunt was het laatste deel 
voor de pauze: de slotfuga van het 
Gloria: ‘Cum Sancto Spiritu’. Na het 
openingskoor van het Gloria, dat 
stond als een huis, moest het koor 
vier solo-aria’s lang wachten tot ze 
weer mochten uitpakken – en dat 
deden ze. Bij een fuga is het honds-
moeilijk om de boel bij elkaar te 
houden en tegelijk ook nog expres-
sief te zingen. Toon de Graaf zweepte 
zijn koor tot het uiterste op, alles 
klonk feestelijk en vreugdevol, het 
zangplezier spatte ervan af. Aan het 
eind nog een versnelling en toen het 
slotakkoord. Een staande ovatie was 

Amicitia maakte er
een feestje van met Rossini

hier al op zijn plaats geweest.
Eigenlijk was dit gedeelte tekenend 
voor het hele concert: samen plezier 
maken met Rossini, die zichzelf en 
het geloof niet zo serieus nam en dat 
ook laat doorklinken in zijn muziek. 
Er zitten muzikale grapjes in, soms 
klinkt het haast als een opera, vol 
bravoure, dan weer innig en verstild. 
De vier solisten waren sopraan 
Maartje Rammeloo, mezzo-sopraan 
Esther Kuiper, tenor Pablo Gregorian 
en bariton Sinan Vural. Rossini 
bedeelt hen alle vier gelijkelijk met 
grote aria’s. Eén van de mooiste was 
de sopraanaria ‘O salutaris hostia’ met 
een wonderschone, lyrische melodie. 
De stemmen mengden mooi in de 
duetten en met het koor.
Ook de drie instrumentalisten
waren voortre�elijk. Dick Luijmes, de 
harmoniumspeler des vaderlands, 
greep diep in de toetsen van een 
geweldig klinkend harmonium, en 
de twee pianisten Olga Malkina en 
Eric-Jan Joosse lieten zich evenmin 
onbetuigd. Kortom, een feest voor 
uitvoerenden en voor het publiek, 
dat Amicitia dan toch om half elf 
beloonde met die staande ovatie. 
Het volgende concert is op vrijdag
4 april 2025 met de Johannes Passion 
in de Johannes de Doper kerk te 
Mijdrecht/Wilnis.

Mijdrecht - De Zonnebloem in
Mijdrecht heeft veel trouwe vrij-
willigers. Woensdag 27 november 
was er aandacht voor twee jubila-
rissen: Nel Leeuwerik en Willy Hingst. 
Zij zijn beiden gestart in 1999 en 
vierden hun 25-jarige jubileum. In 
aanwezigheid van familie werden zij 
in de bloemetjes gezet en ontvingen 
zij de gouden verenigingsspeld en 
een oorkonde uit handen van voor-
zitter Frans van Ginkel.
Er is heel veel vraag naar het mooie 
werk van de Zonnebloem. Ook over-
wegen om vrijwilliger te worden? 
Neem dan contact op om de
mogelijkheden te bespreken met
Elly Bakker, telefoon 06 - 4728 8357.

Wilnis - Tijdens de vrijwilligersverga-
dering van de Zonnebloemafdeling 
Wilnis - De Hoef werd Greet van Schie 
28 november in de bloemen gezet 
door voorzitter Rob Steur en lovend 
toegesproken door bestuurslid Corrie 
van der Kroef. Greet ontving de 
oorkonde met daarbij de gouden 
speld, omdat zij al 25 jaar een zeer 
actieve vrijwilligster is die haar gasten 
heel vaak bezoekt en regelmatig met 
ze op stap gaat. Ook geïnteresseerd in 
vrijwilligerswerk? Mail dan naar Corrie 
van der Kroef: gcshes@hetnet.nl.

Jubilarissen Zonnebloem Mijdrecht 
in het zonnetje gezet

Jubilaris bij Zonnebloem
Wilnis - De Hoef

Twee jubilarissen: Nel Leeuwerik en Willy Hingst.  Foto is aangeleverd. Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Iemand blij 
maken zit ‘m soms in kleine dingen. 
Daar weten ze bij de NPV vrijwillige 
thuishulp alles van. Vorige week 
hebben de coördinatoren en bestuur 
de vrijwilligers blij gemaakt met een 
klein presentje als dank voor hun 
grote inzet van het afgelopen jaar. 
Inzet die kan bestaan uit bood-
schappen doen of andere vormen 
van ondersteuning in het thuis-
wonen. Eén van de coördinatoren 
vertelt: ‘Een goed voorbeeld van een 
bijzondere hulpvraag is iemand die 
door omstandigheden moest 
verhuizen naar een kleinere woning. 

Ze had niet veel tijd om alles goed te 
regelen en al haar meubels en dozen 
werden in haar nieuwe woning 
gezet. Toen kwam de vraag bij ons 
binnen of wij konden helpen. Onze 
coördinator is er met drie jongeren 
verschillende keren geweest om te 
helpen opruimen. Met veel plezier 
hebben de jongeren de klus 
aangepakt.’
Ook als vrijwilliger iemand blij 
maken? Meld je aan bij Annie,
Ida of Carla, via telefoonnummer
06 - 8355 6990 of mail naar
npvthuishulpdrv@gmail.com.
Meer informatie op www.npvzorg.nl.

Iemand blij maken
zit ‘m soms in kleine dingen

Wilnis - Leden van Fotoworkshop
De Ronde Venen waren weer
creatief bezig met het maken van 
zogenoemde doorkijkjes. Hier 
werden zeer verschillende beelden
ingeleverd tijdens de clubavond, die 
veertien keer per jaar plaatsvindt in 
de Willisstee.
De eerstvolgende clubavond is 
maandag 16 december met opnieuw 
een zeer creatief thema: ‘ICM - meer-
voudige belichting’. Aanmelden via 
info@fotoworkshopdrv.nl
Wat bijzonder is, is dat leden tijdens 
hun verblijf in het buitenland ook 

aan de opdrachten werkten met 
beelden uit onder meer Italië, Turkije, 
België en Griekenland. Maar ook 
foto’s gemaakt in ons eigen Neder-
land, Mijdrecht, het Amsterdamse 
Bos en Holten, Limburg. Het leverde 
weer mooie resultaten op. De foto’s 
zijn binnenkort weer te zien in
expositieruimtes in De Ronde
Venen, maar ook op de website
www.fotoworkshopdrv.nl
Maandag 13 januari zal de jaarlijkse 
open avond plaatsvinden, met gast-
spreker Ronald Peeters. Voor meer 
informatie: www.fotoworkshopdrv.nl.

Doorkijkjes bij Fotoworkshop DRV

Doorkijkjes.  Foto: Koos Markus.
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Uit de uitkomst van een onderzoek 
naar ruimtebehoefte is duidelijk dat 
niet in alle ruimtevraag kan worden 
voorzien op het nog te ontwikkelen 
bedrijventerrein bij de N201

Kwaliteitsniveau te laag
Volgens de gemeente is er bovendien 
extra inzet nodig voor de delen van 
het Bedrijventerrein Mijdrecht ‘Indus-
trieweg Noord’ en ‘Industrieweg Zuid’. 
Volgens het raadsvoorstel moet daar 
“gewerkt worden aan de toekomst-
bestendigheid. Het kwaliteitsniveau
is daar nu te laag.” Woningen aan
de rand van het bedrijventerrein 
Mijdrecht vindt de gemeente
ongewenst. “Dit leidt tot minder 
(milieu)ruimte voor bedrijven die
niet elders te compenseren is.”

Veranderingen wenselijk
Voor het bedrijventerrein Spoorlaan 
in Vinkeveen is het advies om de 
toekomst te bespreken, “omdat
dit terrein in de huidige situatie 
toekomstbestendigheid mist en in
de huidige vorm op de middellange 
termijn niet (meer) geschikt is. ” Voor 
een bedrijventerrein als Spoorlaan en
Voorbancken stelt de gemeente dat 
in de toekomst “functiemenging of 
transformatie niet uitgesloten is.” Het 
vervolgproces voor deze terreinen 
wordt samen met de ondernemers
opgepakt. De gemeente ziet in 
Abcoude kansen voor het terrein 
Bovenkamp. “Er bevindt zich momen-
teel voornamelijk lichte bedrijvigheid 
wat zich goed laat lenen voor functie-
menging. En door de ligging nabij 
station Abcoude kan het gebied zich 
ontwikkelen tot een goed bereikbaar 
gemengd woon-werkgebied.”

Veel vraag en beperkte uitbreiding
Voor de periode tot 2030 is de
totale ruimtevraag (uitbreiding + 
vervanging) in de gemeente bijna
14 hectare. Voor de periode tot en 
met 2040 is de oppervlakte van
ruimtevraag bijna 21 hectare. Dat 
staat op gespannen voet met de 
toekomstige ontwikkeling van het 
nieuwe bedrijventerrein ‘De Bocht’.
In de provinciale plannen is daar 

slechts 8 hectare geprogrammeerd.
In de loop van volgend jaar beslist de 
provincie of op die locatie 4 hectare 
bedrijventerrein extra mag komen. 
Uit zowel de vertaling van de provin-
ciale prognose als de ondernemers-
peiling in de gemeente blijkt dat zo’n 
90% van de Rondeveense ruimte-
vraag voorkomt uit de drie sectoren: 
industrie; bouw, handel en reparatie; 
logistiek en groothandel.

Verhuiscarrousel
Het advies is om met de ontwikkeling 
van het nieuwe bedrijventerrein in te 
zetten op het faciliteren van middel-
grote tot grote bedrijven uit boven-
staande sectoren met een lokale 
binding. Het gaat dan om kavels 
vanaf een halve hectare tot een 
oppervlakte van ongeveer twee 
hectare. Hiermee kan een verhuis-
carrousel op gang worden gebracht 
wanneer bedrijven hun huidige 
locatie op een bedrijventerrein in de 
gemeente achterlaten. Een bedrijf 
met een wat kleinere ruimtevraag 
met behoefte aan milieuruimte kan 
op deze manier een passende plek 
vinden op één van de achtergebleven 
locaties op de bestaande bedrijven-
terreinen.

Focus behouden
Als kanttekening meldt de gemeente 
dat de resultaten van de uitvoering 
van de nieuwe strategie voor de 
bedrijventerreinen niet op de korte 
termijn zichtbaar zal zijn. “Het is van 
belang om nu keuzes te maken als 
gemeente. Het proces vraagt om een 
lange adem en een goede samen-
werking met de betrokken partijen. 
De gemeente is in de huidige situatie 
voor (grote) investeringen afhankelijk 
van ondernemers en vastgoed-
eigenaren om de doelen te bereiken. 
Het is van belang om te werken via 
een haalbaar programma en de focus 
hierop te behouden.”

Omlegging N201
De uitgifte en realisatie van het 
nieuwe bedrijventerrein is afhankelijk 
van meerdere factoren. De ontwikke-
ling van het bedrijventerrein ‘De 

Bocht’ is afhankelijk van het strekken 
van de bocht in de N201. Dit is een 
provinciale verantwoordelijkheid.
“Op het moment dat de omlegging 
van de N201 wordt aangelegd 
kunnen de bedrijfskavels ontwikkeld 
worden, als de nieuwe weg wordt 
opgesteld kunnen de bedrijven 
starten met hun bedrijfsvoering.”

Elektriciteitsnet probleem
De netbeheerder heeft voor de 
gemeente netcongestie afgekondigd 
voor grootverbruikers. Dit betekent 
dat er geen nieuwe aansluitingen en 
verzwaringen worden toegestaan op 
het elektriciteitsnet.” Dit duurt waar-
schijnlijk tot 2033. Oplossingen voor 
het nieuwe bedrijventerrein zijn in 
gang gezet.”
Onderdeel hiervan is de bouw van 
een nieuw hoogspanningsstation
op het nieuwe bedrijventerrein. Het 
realiseren van een aansluiting voor
de nieuw te vestigen bedrijven is 
afhankelijk van de planvorming
van dit 150kV-station. Netbeheerder 
Stedin geeft op de eigen website
aan dat aansluiting van het nieuwe 
station is voorzien omstreeks 2031.

Industrieterrein De Bocht.  Eigen foto.

Links de Rondweg, Noord en Zuid 
gescheiden door Industrieweg. SC 
Johnson en Noord gescheiden door 
Constructieweg. SC Johnson en Oost 
gescheiden door de Veenweg (langs 
de vroegere Drukkerij Verweij).
Eigen foto.

Bestuurders van samenwerkende 
partijen onthullen het bouwbord aan 
de rand van het nieuw te ontwikkelen 
natuurgebied Marickenland. Van links 
naar rechts: Cees van Uden, Mirjam 
Sterk, Jelka Both en Arjan van Rijn. 
Foto:  Provincie Utrecht.

De Ronde Venen - Nog voor het
eind van dit jaar wil de gemeente
een bedrijventerreinenstrategie
vaststellen. De bedrijventerreinen
in De Ronde Venen hebben voor de 
gemeente grote sociaal-economische 
waarde. Zo is meer dan 30 procent 
van alle banen in de gemeente daar 
gevestigd. Die werkgelegenheid 
biedt dus bestaanszekerheid voor 
veel inwoners van de gemeente.
Voor alle zeven bedrijventerreinen
in De Ronde Venen zijn de huidige 
situatie, het gewenste toekomstbeeld 
en de belangrijkste uitdagingen op 
papier gezet.

Welke soort ruimtebehoefte?
De gemeente wil een actueel inzicht 
of de bedrijventerreinen de meest 
gewenste invulling hebben. Welke 
ruimtebehoefte is er bij de onder-
nemingen en om welke soort ruimten 
gaat het nu en in de toekomst? Dat 
geldt voor de huidige bedrijven-
terreinen en ook voor de ontwikke-
ling van het nieuwe bedrijventerrein 
‘De Bocht’ in Mijdrecht. De economie 
in de gemeente groeit. Daarmee 
groeit ook de vraag naar ruimte
voor vestiging en uitbreiding van 
bedrijven.
Binnen De Ronde Venen is weinig 
aanbod om aan een groeiende

ruimtevraag te voldoen. De leegstand 
van bedrijfsruimtes zou laag zijn. 
Daardoor bestaat het risico dat lokale 
bedrijven overwegen te vertrekken. 
Met het plan voor de bedrijven-
terreinen wil de gemeente sturing 
geven aan het behouden van 
voldoende en kwalitatief goede, 
toekomstbestendige bedrijven-
terreinen.

Toekomstbestendigheid
Delen van de huidige bedrijven-
terreinen zijn nog niet toekomst-
bestendig en lopen het risico om
te verouderen en steeds minder 
geschikt te worden voor moderne 
bedrijven. De plannen van de 
gemeente gaan in op wat er moet 
gebeuren en hoe. Hoe kunnen 
bestaande bedrijventerreinen opti-
maal benut worden? Hoe zit het met 
de bereikbaarheid en hoe blijft de 
energievoorziening in de toekomst 
betrouwbaar? Uit onderzoek is vast-
gesteld dat de beschikbare ruimte
op de bestaande bedrijventerreinen 
goed wordt benut. Volgens het raads-
voorstel is op het bedrijventerrein
in Mijdrecht ruimtewinst te behalen 
door meer de maximale bouwhoogte 
te benutten. Maar die ruimtewinst is 
alleen mogelijk als bedrijven daarin 
zelf willen en kunnen investeren.

Uitdagingen bedrijven-
terreinen in beeld

De Ronde Venen - Na jaren van
voorbereiding start de inrichting
van de eerste 150 hectare natuur in 
Marickenland. De nieuwe natuur in 
Marickenland verbindt omliggende 
natuurgebieden en geeft planten
en dieren meer de ruimte. Hiermee 
zetten provincie Utrecht, gemeente 
De Ronde Venen, Staatsbosbeheer
en het Waterschap Amstel, Gooi en 
Vecht samen een �inke stap in de 
natuurontwikkeling in het gebied. 
Ook komt er ruimte voor recreatie 
met wandelpaden en een natuur-
speelplaats. Met de onthulling van 
het bouwbord vierden betrokken 
bestuurders en omwonenden op
27 november 2024 de o�ciële start 
van de realisatie. Marickenland ligt in 
het zuidoostelijke deel van de polder 
Groot-Mijdrecht en vormt een belang-
rijke verbinding tussen omliggende 
natuurgebieden als de Vinkeveense 
en de Nieuwkoopse plassen en de 
Botshol. Het wordt onderdeel van het 
Natuurnetwerk Nederland (NNN), een 
netwerk van op elkaar aangesloten 
natuurgebieden in ons land. Grotere 
aaneengesloten natuurgebieden

zijn beter bestand tegen droogte, 
klimaatverandering en andere
schadelijke invloeden. Door gebieden 
te verbinden krijgen dieren en 
planten de kans om zich eenvoudig
te verplaatsen van het ene gebied 
naar het andere gebied.

Weidegrond
In Marickenland wordt weidegrond 
omgevormd tot vochtig hooiland en 
bloemrijk grasland. Zo wordt het een 
aantrekkelijk leefgebied voor planten 
en dieren die pro�teren van vochtige 
natuurgebieden, zoals orchideeën en 
de grote ratelaar, de grote karekiet en 
zelfs de otter. Gedeputeerde Natuur 
en Landbouw van de provincie 
Utrecht Mirjam Sterk: “We hebben 
lang samengewerkt aan een plan 
waar alle partijen zich in kunnen 
vinden. Dat was niet altijd even 
makkelijk, maar Marickenland wordt 
een prachtig laagveen natuurgebied 
dat andere natuurgebieden verbindt 
en waar inwoners, over een tijdje, 
volop van kunnen genieten. Maricken-
land is daarmee een concreet voor-
beeld van hoe wij als provincie, 

Start aanleg van nieuwe natuur in Marickenland
met ruimte voor recreatie, planten en dieren

samen met gebiedspartners, werken 
aan een omgeving waar het ook in
de toekomst prettig wonen, werken 
en leven is. Vandaag is het zover; we 
starten met de uitvoering. Ik kom in 
het voorjaar van 2026 graag terug om 
het ongetwijfeld prachtige resultaat 
te komen bekijken.” 

Wandelpaden en natuurspeelplaats
In Marickenland komt ook ruimte om 
te genieten van de natuur. Zo komen 
er verschillende recreatievoorzie-
ningen, zoals wandelpaden, een 
natuurspeelplaats en vogeluitkijk-
punten. Het ontwerp voor de natuur-
speelplaats is tot stand gekomen
met inbreng van kinderen uit de 
omgeving. Wethouder Cees van Uden 
(Natuur en landschap): “In de directe 
omgeving zijn de afgelopen jaren
veel meer mensen komen wonen in 
gemeente De Ronde Venen. Ook de 
komende jaren worden er nieuwe 
woningen gebouwd. Marickenland 
wordt enorm waardevol voor onze 
inwoners. Zij kunnen straks genieten 
van een bijzonder recreatiegebied. 
Voor kinderen biedt de natuurspeel-

plaats alle mogelijkheden om te 
spelen en kennis te maken met 
natuur.” 

Werkzaamheden en planning 
De belangrijkste werkzaamheden 
bestaan uit verbreding van sloten, 
grondverzet, aanleg van kleine dijkjes 
en wandel- en beheerpaden, en 
inrichting van de natuurspeelplaats. 
Bepaalde delen van het gebied zijn 
tijdens de werkzaamheden niet 
toegankelijk. Zo wordt de Oude 
Spoordijk afgesloten voor wandelaars 
als de aannemer daar aan beide 
kanten van de spoordijk aan het werk 
is. De planning is dat de uitvoering 
van het eerste deelgebied begin 2026 
is afgerond. Na oplevering zal Staats-
bosbeheer het nieuwe natuurgebied 
beheren. De natuurspeelplaats wordt 
beheerd en onderhouden door 
gemeente De Ronde Venen. Het totale 
gebied van Marickenland bestaat uit 
bijna 300 hectare. Het eerste deel
dat nu gerealiseerd gaat worden is 
150 hectare groot. Hiermee is een 
�inke eerste stap gezet voor natuur-
ontwikkeling in Marickenland.
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De Ronde Venen - Tijdens de kerst-
dagen pakken veel mensen uit. Het is 

een groot feest en er wordt heerlijk 
gekookt. Vaak krijgen mensen na al 
het heerlijke eten last van een opge-
blazen gevoel, misselijkheid of slape-
loosheid. Maar hoe pak je deze onge-
makkelijkheden nu aan? Annette ter 
Heijden, ex-topsporter en kPNI ortho-
moleculair therapeut, geeft dinsdag 
12 december om 20.00 uur een gratis 
webinar waarin ze tips deelt voor een 
heldere kerst. Aanmelden is gratis en 
mogelijk via www.fysikosvoeding.nl/
webinar. Voorafgaand aan het webinar 
ontvangen deelnemers een e-mail 
met link naar de livestream (ter 
attentie: controleer je spambox).
Annette vertelt: ‘Voor veel mensen 
bestaan de kerstdagen uit lekker en 
overmatig eten. Suikers, alcohol,

KRONIEK

Een extra dikke editie van De Proos-
dijkroniek staat weer boordevol regi-
onaal interessante geschiedenisver-
halen. Het decembernummer van 
het kwartaalblad van de historische 
vereniging De Proosdijlanden kent 
ook deze keer een breed scala aan 
mooie verhalen. Binnenkort start de
verspreiding van dit blad.
De bijna 1400 leden van de histori-
sche vereniging genieten elk kwar-
taal van een kwalitatief sterk en fraai 
vormgegeven historisch magazine. 
Deze keer vertelt Fons Compier op 
zijn eigen, humoristische wijze over 
de aanleg van Rijksweg 2 (de A2). 
Arie Bloed bespreekt de controverse tussen de Vinkeveense burgemeester 
Wouters en zijn secretaris Jan Hoogendoorn en Chris Woerden vertelt over 
de kleurrijke remonstrantse prediker Passchier de Fyne. De crisiscomités van 
Abcoude en Wilnis krijgen aandacht van Suzanne Lekkerkerker en Ben 
Pieters blikt terug op 75 jaar Piusschool. De belevenissen van een stam-
boomonderzoeker lezen we in het verhaal van Pleun van Golen over de 
familie Mostert. Joris Hage neemt ons mee terug maar de jaren zestig en de 
drive-in discotheek ‘City Sound’ in Nessersluis. En de Hoefse familie Janmaat 
krijgt uitgebreid aandacht in
een verhaal over een boerderijbrand en opvang van onderduikers.
Dit alles is aangevuld met veel foto’s van oud-Mijdrecht, oud-Abcoude en 
sluizen nabij de Amstel en talloze andere kleurrijke illustraties. Een brede 
terugblik op het veertigjarig bestaan van de historische kring en een inter-
view van Piet van Buul met schrijver Dr. Arie Bloed maken deze editie van 
De Proosdijkroniek weer zeer de moeite waard.

Decembernummer

De Kerkstraat in Abcoude.  Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Ze zijn weer begonnen, 
de gezellige Thema-avonden bij de 
SeT Residentie. De eerste avond
van deze serie waren er weer
diverse stamppotten en heerlijke 
bijpassende speklapjes, worstjes en 
stoofvlees, bereid door de chef-kok  
Koos. Er werd weer gesmuld door 
bewoners en gasten die ook nog
een voor- en nagerecht geserveerd 
kregen. Het goede doel deze keer 
was Buurderij van Dam uit Wilnis. 
Afgelopen maandag is de check 
overhandigd aan Cristel en haar 
mensen die meteen enthousiast 
lieten weten kippen hiervoor te
gaan aanscha�en! Als dank hiervoor 
krijgt de SeT Residentie aan de 
Bozenhoven in Mijdrecht een mooi 

zelfgemaakt insectenhotel en als
de kippen er zijn, de eerste eitjes.
Daar kunnen de bewoners van de 
Residentie zich op verheugen! Hoe 
leuk is het dat een avondje lekker
en vooral gezellig eten wat goeds 
oplevert voor zo’n mooie organisatie 
als de Buurderij. Heeft u de stamp-
potavond gemist? Niet getreurd; op 
31 januari organiseren zij weer een 
Tiroler-avond en bent u welkom om 
mee te komen eten! Tegen die tijd 
volgt er verdere informatie in deze 
krant.
Wilt u meer informatie over wonen
of de leuke activiteiten bij de SeT 
Residentie, dan kunt u bellen met
06 - 1406 0755 of mailen naar mjvan
hussen@steunentoeverlaat.com.

SeT Residentie eet stamppot 
voor De Buurderij

Foto is aangeleverd.Foto is aangeleverd.

Wilnis - Afgelopen dinsdagavond 
werd er een brandweeroefening 

gehouden in de Veenmolen in Wilnis.
Deze korenmolen uit 1823 bestaat 

Brandweeroefening in de Veenmolen
voornamelijk uit hout en riet wat 
best brandbaar is. Daarbij ook veel 
stof van meel maakt dat het voor de 
brandweer een potentieel risico is en 
zij dus ook willen trainen om in deze 
unieke korenmolen wegwijs te zijn 
bij calamiteiten.
Twee verschillende teams op twee 
verschillende tijdstippen moesten 
brand bestrijden en laten zien dat ze 
ook slachto�ers konden redden door 
de nauwe doorgangen en trappetjes 
in de molen. Het tweede team kreeg 
zelfs te maken met uitslaande brand, 
maar gelukkig kregen ze dit ook snel 
onder controle. Dit alles onder 
toeziend oog van de molenaars
Adri, Jos en Hennie.
De molen is aanstaande zaterdag 
gewoon weer open.

Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - In de serie 
zondagmiddagconcerten in de

Joh. de Doperkerk staat zondag
8 december vanaf 15.00 uur het 

Kom luisteren èn meezingen

Kerstconcert ‘Opnieuw geboren’ op 
het programma. Het befaamde 
Kamerkoor Saudade o.l.v. Vincent 
Doek brengt sfeervolle kerstliederen 
ten gehore en nodigt u uit om mee 
te doen met de samenzang.
Kerstmuziek in een grote variëteit 
van diverse componisten, die u 
zullen ontroeren en laten genieten.
Even na vieren bent u weer uitgeno-
digd voor een drankje en een hapje 
in de naastgelegen S.e.T. Residentie, 
waar ook de musici aanwezig zijn.
De deurcollecte is dit keer geheel 
bestemd voor de stichting ‘Gezins-
buddy’, waarvan de vrijwilligers 
probleemgezinnen de helpende 
hand bieden.
Alle informatie is te vinden op
www.zondagmiddagconcerten.com.

Wilnis - Dit schooljaar werden er 
weer talentmiddagen georganiseerd 
voor leerlingen van groep 3 t/m 8 op 
de Julianaschool in Wilnis. De eerste 
talentmiddagen van dit schooljaar 
zitten er alweer op! De leerlingen 
maakten kennis met verschillende 
aandachtsgebieden, ontdekten 
eigen talenten en deden samen 
nieuwe ervaringen op. Zo werd er 
muziek gemaakt, gebakken, maar 
ook gesport, geschaakt en waren er 
leerlingen creatief bezig met wol of 
hout. Ook was er aandacht voor 
natuurtalent; onder leiding van NME 
vrijwilligers leerden leerlingen van 
alles over uilen en gingen zij uilen-

Veel talent op de Julianaschool ballen uitpluizen. Voor de techniekta-
lenten was er een workshop ‘Lego 
Explore’ met aandacht voor bouwen 
en programmeren. Zo stonden er 
weer wisselende workshops en acti-
viteiten op de planning die meestal 
niet in het dagelijkse schoolpro-
gramma zitten. Op deze manier 
kunnen de leerlingen ontdekken of 
ze talent (en/of ) plezier hebben voor 
zaken die ze misschien nog nooit 
eerder hebben gedaan. Hiermee 
stimuleert de school hun leerlingen 
om zich in hun sterke kanten te 
ontplooien en tevens de minder 
sterke kanten te ontwikkelen. Dankzij 
de inzet en talenten van de leer-
krachten en ouders was er voor ieder 
talent wat wils!

Foto is aangeleverd.

Gratis webinar met tips voor 
culinair kerstongemak

maar ook koolhydraten komen rijke-
lijk je lichaam binnen en moeten ook 
afgebroken worden. Hierdoor kunnen 
de maag en lever het zwaar krijgen. 
Daarnaast zijn er van de darm ook 
vele reacties bekend zoals diarree, 
constipatie, winden, krampen of 
bijvoorbeeld een opgeblazen gevoel.‘
Zij vervolgt: ‘Juist op de dagen waar
je veel binnen zit, is het belangrijk om 
meer te bewegen dan je anders zou 
doen. Beweeg een half uurtje tot drie 
kwartier voor het eten. Heb je al last 
van maagproblemen? Drink met 
regelmaat een kop thee met rozema-
rijn en tijm of een glas met aloë vera. 
Mochten de maagproblemen al erger 
zijn dan adviseer ik om water met 
citroen te drinken of diverse kruiden 
zoals grote engelwortel, karwijvrucht 
of kamillebloem in de thee te doen.’
Voor meer informatie: annette@
fysikosvoeding.nl of bel 06 4782 2108.

Annette ter Heijden.
Foto is aangeleverd.
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HET LAATSTE WOORD

Jolanda Weber is uitvaartbegeleider en eigenaar 
van Monuta Weber. Iedere maand neemt ze u mee 
in haar persoonlijke ervaringen.

Trots
“Jolanda, wil jij ons helpen? Mijn beste vriendin 
is overleden en we hebben geen idee wat we 

moeten doen.” Als ze mij wat meer vertelt over de achtergrond, dringt 
langzaam de situatie tot mij door. De zonen van de overledene zijn welis-
waar meerderjarig, maar weten niet hoe ze hiermee om moeten gaan.  
Hun moeder was al langer ziek, maar wilde er niet aan toegeven. Er blijkt 
geen geld te zijn, maar er is misschien wel een uitvaartpolis. Na veel 
belletjes naar verzekeringsmaatschappijen en de gemeente komt er toch 
een polis boven water. Een kapitaalpolis die de kosten van de uitvaart 
dekt. Door de kosten van het afscheid te beperken, blijft er nog wat
geld over voor de jongens. Daardoor kunnen zij voorlopig rustig blijven 
wonen in het huisje waar ze samen met hun moeder woonden.
Op de dag van het intieme afscheid komen ze bij het crematorium aan, 
keurig gekleed in een 
nieuw overhemd dat ze 
samen met de vriendin 
hebben gekocht. Over-
mand door verdriet
luisteren ze naar de 
muziek van hun moeder, 
spreken ze zelfs een paar 
woorden en nemen ze 
afscheid. Samen met de 
beste vriendin gaan ze 
terug naar huis, om
in hun vertrouwde 
omgeving samen met 
alle buren een borrel te 
drinken.
In de maanden die 
volgen krijg ik af en toe 
een update over hoe het 
met de jongens gaat. En een jaar na haar eerste telefoontje, heb ik de 
beste vriendin weer aan de lijn. Ze belt me op om me te bedanken voor 
de kaart die ik haar gestuurd heb. Vol trots vertelt ze dat de jongens 
beetje bij beetje hun leven weer oppakken. Ze mogen blijven wonen in 
hun huis en met hulp van lieve mensen hebben ze het huis weer leefbaar 
gemaakt. Als ze mij nogmaals bedankt voor alle hulp, bedank ik haar voor 
alles wat zij heeft gedaan. En ik vertel haar hoe trots ik ben op die 
jongens. Samen hebben we dit voor elkaar gekregen..

Tekst en foto’s zijn geplaatst met volledige instemming van de betrokkenen.

Wethouder José de Robles van de gemeente Uithoorn geeft het startsein van 
Orange the World samen met Maud Bezemer (l.) en Naomi Wahlen van de 
Soroptimistclub Uithoorn/De Ronde Venen.  Foto: Gemeente Uithoorn.

Regio - Een avond uit in �lmtheater 
Gerrit. Met de wens een scherpe blik 
te krijgen op de signalen van geweld 
tegen vrouwen. En kracht bij het 
spelen van een rol in het terug-
dringen ervan. Met deze woorden 
opende José de Robles, wethouder 
van gemeente Uithoorn, de �lm-
avond. De avond was een initiatief 
van de gemeenten De Ronde Venen 
en Uithoorn, samen met de Soropti-
mistclub Uithoorn/De Ronde Venen. 
De avond markeert de aftrap van 
Orange the World, een wereldwijde 
campagne die aandacht vraagt voor 
geweld tegen vrouwen en meisjes.
Dat aandacht nodig is, maken de 
cijfers duidelijk. Want:
-  Wereldwijd sterven 137 vrouwen 

per dag door geweld van een
familielid of (ex-)partner.

-  Wereldwijd heeft 1 op de drie 
vrouwen ervaring met fysiek of 
seksueel geweld.

-  In Nederland heeft 23% van de 
vrouwen te maken gehad met 
seksueel misbruik of seksueel 
geweld.

Voormalig pleger en slachto�er
De �lm die werd getoond ging over 
huiselijk geweld en de emoties die 
hierbij komen. Het verhaal was 
herkenbaar voor Froukje, een voor-
malig slachto�er dat deze avond 
aanwezig was. Zij vertelt: “Ik was 15 
jaar toen ik mijn ex-man ontmoette. 
In het begin was het mooi. Ik dacht 
mijn prins op het witte paard te 

hebben gevonden. Na een paar 
weken veranderde dat. Hij vond het 
niet leuk dat ik met vriendinnen 
eropuit ging. Hij vroeg om thuis bij 
hem te blijven. Want we hadden het 
toch leuk samen. Jij en ik tegen de 
rest van de wereld. Het waren de 
eerste pogingen om mij te isoleren 
van mijn omgeving. We kregen 
samen een kind. Hij begon mij toen 
te vernederen. Hij werd agressief en 
heeft mij fysiek mishandeld. Dat ging 
langzaam. Ik had het niet gelijk door.”

Froukje vertelt verder: “Ik had geen 
eigenwaarde. Ik had ook geen 
netwerk meer. Mijn ex-man had spijt 
en beloofde beterschap. Ik ben daar 
met open ogen ingetrapt. We kregen 
een tweede kind. Het is een tijd goed 
gegaan, tot we verhuisden. Het 
geweld werd erger en erger. Hij 
kwam zelf in het ziekenhuis terecht. 
Toen kwam er rust in huis. Mijn kind 
bloeide op. We naderden de laatste 
dagen van het jaar. Ik vroeg aan mijn 
kind: ‘Wat wil jij voor de feestdagen?’ 
Waarop mijn kind zei: ‘Ik wens dat 
papa nooit meer naar huis komt.’ Dat 
raakte mij enorm. Toen wist ik: Ik haal 
ons hieruit. Ik weet niet hoe, maar wij 
komen hieruit.”

Sander, een voormalig pleger, was 
ook aanwezig bij de �lmavond. Hij 
vertelt: “De politie heeft mij opge-
pakt. Ik kreeg een contactverbod 
voor twee maanden. Ik kon nergens 
heen en moest naar de daklozen-

Filmavond vraagt aandacht
voor geweld tegen vrouwen

opvang. Ik kon mijn vrouw niet meer 
spreken, mijn kinderen niet meer 
zien. Ik leefde met de angst dat het 
leven er anders uit kon komen te 
zien. Ik zat in zak en as.” Sander heeft 
hulp gezocht. Hij heeft geleerd om 
zijn agressie te beheersen. Hij 
vervolgt: “Ik moest het vertrouwen
in mijzelf opbouwen. Als ik boos ben, 
dan hoef ik niet agressief te reageren. 
Ik heb geleerd om grenzen aan te 
geven en een time-out te nemen. 
Het helpt ook om gedachten op te 
schrijven in een notitieboekje.”

Hulp is dichtbij
Tijdens de avond is het gegaan
over hoe en wanneer geweld tussen 
twee mensen ontstaat. Ook werd 
besproken welke stappen nodig zijn 
als geweld een rol speelt in het eigen 
leven of in de omgeving. Veilig Thuis 
helpt kinderen, volwassenen, 
ouderen en professionals bij zorgen 
over veiligheid in huiselijke kring. 

Voor advies of het melden van 
(vermoedens van) geweld, verwaar-
lozing of misbruik is Veilig Thuis
te bereiken op 0800 - 2000 of
veiligthuis@samen-veilig.nl.
Meer informatie staat op
www.veiligthuisutrecht.nl.

Betere positie van vrouwen
In de regio is Soroptimistclub 
Uithoorn/De Ronde Venen actief.
Dit is een gezelschap dat zich inzet 
voor een betere positie van vrouwen. 
Wethouder Anja Vijselaar is één van 
de leden en vertelt: “De komende 
dagen kleurt de gemeente oranje
en wordt uiting gegeven aan een 
wereldwijde campagne. Het gaat
om Ruijgrok Makelaars en Feka ICT
in Mijdrecht, het Eiland van Hein en 
de plataan bij het oude Wilnisse 
raadhuis. Bij het gemeentehuis in 
Mijdrecht wappert de vlag van 
Orange the World. In de Bibliotheek, 
het Servicepunt en de huisartsen-
praktijk liggen posters en �yers met 
informatie klaar. De kleur oranje
staat voor hoop en een zonniger 
toekomst. We laten hiermee zien 
tegen geweld te zijn. We willen het 
gesprek op gang brengen en het 
zwijgen doorbreken. Dat doen we 
niet alleen, maar samen met buur-
gemeente Uithoorn, met onze
maatschappelijke partners en de 
inwoners. Want samen kunnen wij 
het geweld tegen vrouwen en 
meisjes stoppen.”

Wilnis - Het ROM-koor organiseert, 
inmiddels traditiegetrouw, weer
een avondvullend kerstconcert in
de week voor kerst. Het concert zal 
plaatsvinden op donderdagavond
19 december in Wilnis. Dit jaar is er 
gekozen voor de Culturele Zaal in de 
Willistee. Sinds het voorjaar is dit de 
vaste repetitielocatie van het koor.
Het belooft wederom een sfeervol en 
afwisselend kerstconcert te worden. 
Onder leiding van immer enthousi-
aste dirigent Ferdinand Beuse brengt 
het ROM- koor een grote diversiteit 
aan kerstliedjes, van vertrouwde 
Christmas Carol tot verrassende kerst 
song, in een ontspannen setting. 
Pianist Hans Worm zorgt samen met 

Inge de Bree op trompet voor een 
bijzondere muzikale omlijsting van 
het geheel. Net als voorgaande jaren: 
een prachtige avond om het echte 
kerstgevoel te beleven en je optimaal 
in de kerstsfeer onder te dompelen. 
Een brede glimlach en een brok in
de keel gegarandeerd.
Het kerstconcert begint om 20.00 uur 
en vanaf 19.30 uur is de deur open. 
De toegang is € 10,– per persoon 
(inclusief een kopje ko�e/thee), 
kinderen tot en met 12 jaar mogen 
gratis naar binnen. Er zal geen voor-
verkoop plaats vinden, dus het is 
verstandig om op tijd te komen
om eventuele teleurstelling te 
voorkomen.

Sfeervol kerstconcert ROM-koor

De Kwakel - Zaterdag 14 december 
organiseren schilderclubs De Biezen-
waard en De Schans de kerst-
expositie ‘Creatief in kleur’. Deze 
wordt gehouden in het clubhuis

van de honk- en softbalvereniging 
H.S.V. Thamen, Vuurlijn 24,
De Kwakel.
Deze twee clubs gebruiken het club-
huis als hun wekelijkse thuishaven; 

Kerstexpositie creatief in kleur De Biezenwaard op maandagmiddag 
en De Schans op woensdagmorgen. 
Er wordt gewerkt met acryl, aquarel, 
krijt en potlood en iedereen is vrij in 
het werk wat hij wil maken.
Belangstellenden zijn welkom van 
14.00 tot 17.00 uur.

Mijdrecht -  In de galerie van Kunst-
RondeVenen is van 5 tot en met
21 december een expositie ingericht 
met werk van Hedy Jagtman. De 
galerie is geopend op donderdag, 
vrijdag en zaterdag van 11.00 tot 
17.00 uur en is gevestigd in
Winkelcentrum De Lindeboom 3
in Mijdrecht.
Hedy is al sinds haar jeugd creatief 
bezig. Tijdens deze expositie krijg je 
een goed beeld van al haar passies, 
zoals beelden, schilderijen, collages 
en creaties met naald en draad.

Rond 2000 maakte Hedy haar eerste 
beeldje van speksteen tijdens een 
vakantie in Doetinchem. Sinds 
oktober 2014 heeft ze het beeld-
houwen actief opgepakt. Eerst bij 
Corinne Bredemeijer’s ‘Atelier van 
Steen tot Beeld’ en sinds een aantal 
jaren volgt zij regelmatig workshops 
bij Marjolein Berger-Vos van
IntoTuition en Ella de Nijs van
Stichting Crea. Vooral omdat het leuk 
is om samen met anderen te werken 
en elkaar te inspireren. Daarnaast 
werkt Hedy in Mijdrecht thuis in

Gevarieerde expositie Hedy Jagtman haar atelier en buiten in haar
tuin aan haar beelden. Voor haar
schilderijen werkt Hedy met diverse 
materialen zoals pastelkrijt, acrylverf, 
bijenwas en natuurlijke materialen.
Sinds 2023 werkt zij bijvoorbeeld met 
het Ginkgo blad. Voor haar collages, 
een passie die zij ruim twintig jaar 
beoefent, ‘schildert zij met papier’.
Tijdens de expositie geeft zij, bij 
voldoende belangstelling, elke week 
een workshop collage maken. Neem 
vrijblijvend contact op als je hiervoor 
belangstelling hebt.
Sinds 2021 heeft Hedy het borduren 
weer opgepakt en volgt zij haar 

eigen weg hierin. Naast transparante 
sto�en gebruikt zij ook linnen en 
katoen, vaak eerst geverfd met 
natuurlijke producten. Meestal 
tekent zij een blad of bloem na, 
waarna zij deze gaat borduren op 
een doek of zij maakt werk uit de 
vrije hand.
Meer informatie: www.hedy
jagtman.nl of haar Facebook-pagina 
‘Beelden-en-meer’. Voor nadere
informatie over KunstRondeVenen of 
de aangesloten kunstenaars kun je 
terecht op www.kunstrondevenen.nl 
of de Facebook-pagina van de 
kunstenaarsvereniging.

Gevarieerde expositie van Hedy 
Jagtman.  Foto is aangeleverd.
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... LIA CLEMENT EN CORRY MOEN

Door Peter Pos.

Deze keer sprak ik Lia Clement en 
Corry Moen, de twee dames achter 
de buurtbingo in Mijdrecht. Zij
organiseren al bijna tien jaar iedere 
tweede dinsdag van de maand een 
gezellige buurtbingo met mooie 
prijzen.
Voordat ik met de dames in gesprek 
ging nam ik onaangekondigde een 
kijkje op dinsdagmiddag in De Rank 
in Mijdrecht om eens te kijken wat
ik mij bij de buurtbingo moet voor-
stellen. Nou dat was gelijk BINGO!
Ik kwam in een volle zaal waar het 
muisstil was en iedereen geconcen-
treerd aan het luisteren was naar 
welk nummer er werd omgeroepen. 
Het was mij duidelijk dat ik nu even 
niet moest storen. In de pauze kwam 
ik terug en was het een gezellige 
boel en werden er hapjes en drankjes 
uitgeserveerd. Lia en Corry waren 
druk in de weer en ik vroeg of ik een 
foto van ze mocht maken voor deze 
rubriek. Even snel dan, want ze 
moesten weer snel aan de slag.

Een paar dagen later zitten we bij
Lia thuis voor een interview. Toen
ik aankwam werd ik hartelijk 
ontvangen en stond de ko�e al te 
pruttelen. Lia schonk de ko�e in, 
Corry schoof ook aan en we konden 
in gesprek.

Kunnen jullie iets over jezelf 
vertellen?
Lia: Ik woon in dit huis alweer 50 jaar 
samen met mijn man. We hebben 
een zoon en een dochter, schoon-
kinderen en lieve kleinkinderen. Ik 
heb een leuk gezin en we zijn echte 
Mijdrechters. Ik heb altijd met veel 
plezier vrijwilligerswerk gedaan. 
Eerst bij Toneelvereniging OKK in 
voormalige partycentrum de Meijert. 
Ik heb daar toneelspelers gegrimeerd 
en de Bingo georganiseerd. Later 
ben ik nog jaren bij de voetbalvereni-
ging SV Argon als vrijwilliger aan de 
slag geweest. Argon was ons cluppie.  
Mijn zoon voetbalde daar verdienste-
lijke in de spits en was later jeugd-
trainer. Ik stond daar o.a. in de 
keuken en zat in het bestuur van de 
lijnkijkers. Ze vroegen of ik de Bingo 
wilde organiseren en dat was niet 
tegen dovenmansoren gezegd! Dat 
was voor mij BINGO! Jaren heb ik dat 
samen met Piet de Jong met veel 
plezier gedaan. Helaas kwam daar 
een eind aan. En nu gelukkig weer 
elke maand de Buurtbingo in De 
Rank.

Corry: Ik kom van oorsprong uit 
Leerdam, maar woon al sinds 1964 in 
Mijdrecht. Ik ben weduwe, want mijn 
man is helaas in 2003 overleden. Wat 
misschien leuk is om te vertellen is 
dat ik mijn man heb ontmoet bij mijn 

zus. Het is namelijk zo dat mijn drie 
zussen waren getrouwd met drie 
broers uit één familie en toen was ik 
de vierde zus die met nog een broer 
van mijn zwagers ging trouwen.
Ik heb een zoon en dochter en een 
kleinzoon en kleindochter en dat is 
een tweeling. Ik heb ook altijd vrijwil-
ligerswerk gedaan en ben al 60 jaar 
lid van de EHBO vereniging en 50 jaar 
bij de bij de LOTUS kring in Uithoorn. 
En nu doe ik samen met Lia met veel 
plezier de Buurtbingo.

Hoe hebben jullie elkaar ontmoet?
Corry: Nou na het overlijden van
mijn man was het geen �jne tijd en 
de eenzaamheid kwam soms om de 
hoek kijken. Ik was op zoek naar
a�eiding en ontspanning en toen de 
voorzitter van het wijkcomité Saskia 
vroeg of ik een keer naar de Bingo 
kwam ben ik een keer gaan kijken. 
Eerlijk gezegd vond ik het niet zo 
bijzonder en dacht dat kan beter. 
Want als prijs een knotje wol is niet 
echt aantrekkelijk. Toen vroeg Saskia 
of ik het misschien wilde organiseren 
want het was niet bepaald haar 
passie. Dat wilde ik wel maar niet 
alleen en ik wist dat er in Mijdrecht 
een Miss Bingo rondliep, ene Lia 
Clement die wel heel veel ervaring 
had op het gebied van dit spelletje. 
Toen kwam ik haar tegen bij de 
Hema en heb ik het haar gevraagd

of ze dit met mij wilde gaan doen.
Lia: Daar moest ik eerst even over 
nadenken. Ik was op niet zo een 
leuke manier gestopt bij Argon en 
wist niet of ik wel weer opnieuw iets 
wilde opzetten. Maar ik kan gewoon 
slecht ‘nee’ zeggen en toen ze zeiden 
dat ze mijn ervaring nodig hadden 
ging ik al snel overstag. Eigenlijk 
vond ik het ook wel heel leuk want
ik miste de Bingo en het vrijwilligers-
werk. Ik zei wel dat ik het alleen met 
zijn tweeën wilde doen, want dat 
werkt het beste. Met drie gaat het 
altijd mis. Dus zo zijn wij met elkaar 
in contact gekomen.

En toen?
We zijn samen aan de slag gegaan en 
de buurtbingo gaan doen. Eerst in de 
Johan van Renesselaan bij Present en 
nu zitten we in de Rank aan de Prins 
Bernhardlaan. Het is er altijd gezellig 
druk en er komen nog steeds nieuwe 
mensen bij. Het is voor ons niet 
alleen maar een middagje bingo 
spelen er zit een hele organisatie
aan vast.

Waar moet ik dan aan denken?
Het is meer werk dan men denkt 
zoals de administratieve zaken, pers-
berichten, prijsjes zoeken, inkopen 
en alles klaar zetten en weer netjes 
opruimen. Maar je hoort ons niet 
klagen, want dat vinden we juist 
leuk! Onze taakverdeling is simpel 
namelijk ‘gewoon samen doen!’ En 
ook belangrijk om te vermelden dat 
we heel blij zijn met de hulp van
vrijwilligers Joke, Ans en Ineke in de 
keuken voor de drankjes en hapjes 
uit te serveren en Marjolein die helpt 
bij de bingo-activiteiten.

Hoe werkt dat Bingo eigenlijk?
Het is eigenlijk een heel simpel
spelletje en iedereen die tot 90 kan 
tellen en een pen heeft kan mee-
doen. Je koopt een bingokaart waar 
15 nummers op staan tussen de 1 en 
90. Dan trekt Corry de nummers en 
roept die om. De spelers moeten
dan op hun kaart het omgeroepen 
nummertje op hun kaart door-
strepen. Als je een rijtje vol hebt
roep je ‘Bingo!’ Dan gaat Lia naar
die persoon toe, want wij zijn een 
servicegerichte bingo en hoeft men 
zelf niet naar voren te komen. Dus 
ook als je slecht ter been bent kan je 
gewoon meedoen. We kijken dan de 
nummers na of die goed zijn doorge-
streept en dan heeft die persoon een 
prijs gewonnen. Vervolgens gaan we 
door en wie dan als eerste twee rijtjes 
vol heeft krijgt ook een prijs en tot 
slot nog een prijs voor wie de hele 
kaart vol heeft! Best simpel, maar 
super leuk en spannend natuurlijk. 
We draaien zeven rondes met tussen-
door een pauze.

Hebben jullie nog zo een
ouderwetse bingodraaimolen?
Vroeger hadden we inderdaad een 
bingomolen om de nummers te 
trekken en heel vroeger haalden
we de nummertjes uit een zak. Nu 
hebben we een moderne bingo-
machine dus ook wij zijn aan het 
automatiseren!

Wat voor Prijsjes zijn er te winnen?
We hebben altijd mooie prijzen, al 
zeggen we het zelf. Bijvoorbeeld 
grote boodschappenmanden, stof-
zuigers, airfryers, etc. En met kerst 
hebben we dan ook weer speciale 
themaprijzen. We vinden het leuk om 
naar leuke prijzen te zoeken en de 
mensen waarderen dat. Vroeger was 
er in Elburg een speciale winkel voor 

Bingoprijzen, maar tegenwoordig 
kopen we zoveel mogelijk lokaal.
Wij doen dus ook mee aan de ‘Koop 
Lokaal’ actie van de gemeente!  

Kunnen mensen nog aanschuiven
of zitten jullie vol?
We hebben niet te klagen over het 
aantal bezoekers. Het is altijd een 
goed gevulde zaal en er zitten toch
al gauw 70 mensen. Veel vrouwen, 
maar ook steeds meer mannen doen 
mee. Elke tweede dinsdag van de 
maand is iedereen van harte welkom. 
Alleen in de vakantiemaanden juli
en augustus is er geen bingo. Dat 
vinden sommigen wel heel jammer 
en sommige missen het echt. Dus als 
je dit leest en denkt ‘dat lijkt me wel 
wat’, kom gerust eens meedoen. Voor 
het geld hoef je het niet te laten want 
voor slechts € 0,50 koop je een kaart 
en dan krijg je ook nog chips, worst 
en kaas gratis. Dat is nog eens Bingo! 
We zorgen er altijd voor dat er plek 
genoeg is en schuiven er een stoeltje 
bij als dat nodig is. Aan plaatsen 
reserveren doen we niet.

Mooie prijzen, gratis hapjes en
een kaartje kost maar € 0,50! Hoe 
krijgen jullie het �nancieel voor 
elkaar?
Al het geld van de kaartverkoop 
wordt weer gebruikt voor het kopen 
voor prijzen van de volgende bingo. 
Maar dat is natuurlijk niet voldoende 
want er zijn nog meer kosten en dat 
loopt bij elkaar best op. We kopen 
altijd heel slim in en gelukkig hebben 
we ook sponsoring van lokale 
bedrijven uit de hele regio en markt-
kooplui. Daar zijn we natuurlijk heel 
blij mee en dat laten we ook aan de 
bezoekers weten, want daarom 
kunnen de kaartjes € 0,50 blijven.

Een compliment
De dames kunnen nog uren lang 
praten, maar het laatste woord pak is 
als reporter. Ik wil een groot compli-
ment maken aan beide dames want 
Bingo is natuurlijk een leuk spel, 
maar wat deze dames doen is meer 
dan een spelletje organiseren. Het is 
heel sociaal en is invulling van een 
stuk inclusie. Zij zorgen voor een
activiteit waarin iedereen zich 
welkom voelt. Bij mijn bezoek zag ik 
dat het in de pauze super gezellig 
was en maken de mensen een 
praatje met elkaar. Dat zorgt voor 
verbinding. Deze Buurtbingo van Lia 
en Corry is wat mij betreft dan ook 
een  goed medicijn tegen eenzaam-
heid! Maar ook gewoon een super 
gezellige en spannende middag waar 
je nog eens met mooie prijzen de 
deur uit kan gaan! Ik zeg een dikke 
duim omhoog voor Lia en Corry!

Alle foto’s zijn aangeleverd.
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COLUMN VAN K. RITISCH

Ik spreek steeds meer mensen die zijn gestopt om allerlei social media-
kanalen te volgen. Hun argument is dat er vooral veel onzin op staat waar je 
niets aan hebt. Daarnaast weten ze niet meer wat nu echt of nepberichten 
zijn. Ik moet bekennen dat ikzelf nog wel veel kostbare tijd besteed op de 
sociale mediakanalen en mij inderdaad wel moet gaan afvragen of ik ook niet 
beter iets zinnig kan gaan doen. Want wat moet ik er in hemelsnaam mee dat 
mensen laten zien wat ze eten of drinken. Ik denk dan altijd: eet het op en val 
mij er niet mee lastig. Of wat ik laatst las dat Juultje Tieleman, één van de 
grootste in�uencers van ons land, met bijna 1 miljoen volgers op Instagram, 
een pleidooi hield, dat mannen met vis op datingapp-foto’s wél degelijk 
aantrekkelijk zijn in tegenstelling tot wat de meeste vrouwen hiervan vinden.
Die gruwen hier namelijk van. Het enige wat ik dan denk is dat die Marc Over-
mars beter een vis in zijn hand had kunnen houden toen hij foto’s stuurde 
naar zijn vrouwelijke collega’s bij Ajax, dan was dat nu nog een topclub 
geweest! Ik moet toegeven het is natuurlijk best wel veel onzin wat er alle-
maal voorbijkomt op de sociale media. Maar wat ik zorgelijker vind is dat ik 
ook steeds vaker hoor dat men programma’s van de publieke omroep niet 
meer bekijkt of luistert. Zeker als je beseft dat binnen een democratie een 
publieke omroep vaak tot doel heeft het algemeen nut na te streven en de 
(nieuws)redactie daarvan onafhankelijk moet zijn van beïnvloeding van de 
politiek. Daarvoor betalen wij als burgers kijk- en luistergeld en wordt de 
omroep bekostigd uit het overheidsbudget. Op de website van de rijksover-
heid staat dan ook te lezen “De publieke omroep is waar het publiek is”. Dat 
valt dus nog maar te betwijfelen! Want geeft een groot deel van het publiek 
juist niet aan alleen maar depressief van het journaal en de actualiteiten-
programma’s te worden?  
Ook is een veel gehoord argument waarom men massaal afhaakt dat men de 
verslaggeving niet meer geheel objectief vindt. En voor de jongeren onder 
ons is het niet snel en sexy genoeg. En dan vertrekt ene Lubach ook nog voor 
het grote geld naar RTL. Toch is het best gek dat we ons massaal afsluiten 
voor de realiteit. Natuurlijk word je niet vrolijk van een journaal waarin je 
geconfronteerd wordt met de ene na de andere natuurramp en oorlogen en 
moordpartijen waar onschuldige mensen worden afgeslacht. Maar de vraag 
is dan of je je daarvoor moet afsluiten of er juist over na moet gaan denken 
dat we het als mensheid misschien een beetje anders moeten gaan 
aanpakken in de wereld? Want laten we eerlijk zijn we zijn toch knettergek 
aan het worden. We weten toch niet meer het verschil tussen wat echt 
belangrijk en wat de waanzin ten top is in deze wereld. Neem nu het nieuws 
wat ik tot overmaat van ramp op het acht uurjournaal van het NOS zag voor-
bijkomen en dus aangenomen kan worden dat dit geen nep-nieuws is. Het 
betrof het nieuws dat een Crypto-investeerder een stuk duct tape en banaan 
voor 6,2 miljoen dollar heeft gekocht bij veilinghuis Sotheby’s in New York. 
Voor dat geld kreeg de koper een banaan, een rol duct tape en een
instructies om het object in elkaar te zetten en aan de muur te hangen.
Met het bijgeleverde echtheidscerti�caat was dit dan kunst. Het zou volgens 
de koper staan voor een cultureel fenomeen dat de werelden van kunst en 
crypto met elkaar verbindt. Als onderdeel van de ‘unieke artistieke ervaring’ 
heeft hij de banaan inmiddels ook al opgegeten. Dit is denk ik het ultieme 
voorbeeld hoe triest het gesteld is met de mensheid als we dit soort nieuws 
voorgeschoteld krijgen op de publieke nieuwszender. Daar word ik niet 
wijzer van en dan kan mij dat nieuws ook gestolen worden. Wat volgens mij 
echt belangrijk is dat we ons wereldwijd moeten inzetten voor het welzijn 
van mens en dier. Dus dat we een beetje voor elkaar moeten zorgen en zuinig 
moeten zijn op onze planeet. Dat is wat we volgens mij moeten leren van het 
echte nieuws. Dus nieuwsredacties laat ons zien en wat er allemaal echt mis
is in de wereld. En ik roep de mensheid op dat we onze kop niet in het zand 
moeten steken. Want dat is wat we doen als we geen nieuws meer kijken. 
Laten we er met zijn allen voor zorgen dat we weer een beetje normaal gaan 
doen. Misschien is het een idee dat we even alle informatie die we nu via 
allerlei onzin ‘mediakanalen’ tot ons nemen rigoureus aan de kant schuiven 
en stoppen met de nieuwsvergaring zoals we dat tot nu toe deden. Stop met 
sociale media en alle commerciële programma’s.
Lees en kijk wat echt nieuws is. Laten we lokaal beginnen en lees vooral deze 
lokale krant waar je het nieuws uit jouw gemeente leest. Ook al moet ik u 
zeggen dat ik mijn ogen even niet kon geloven dat twee wethouders van 
onze grootste lokale politieke partij ooit, beide uit de partij zijn gestapt. Dat 
vind ik ook best knettergek en wil graag weten wat er aan de hand is achter 
de schermen. Eén wethouder stopt er zelfs per direct mee. Ik hoop dat hij ook 
zo consequent is om zijn ruime salaris wat daarbij hoort direct stop te laten 
zetten en niet nog even maandelijks een toelage van ons belastinggeld 
opstrijkt. Ik denk dat we lokaal ook knettergek aan het worden zijn en dan wil 
ik hiervan dan maar gelijk gebruik maken door te melden dat ik als lokale 
kunstenaar een kunstwerk heb gemaakt genaamd ‘De verbinding van twee 
wortels’. Deze wortels staan 
voor de wethouders van 
onze grootste lokale poli-
tieke partij Ronde Venen 
Belang. Daarbij is de vraag: 
hoe hadden zij in verbin-
ding kunnen blijven met 
hun eigen fractie?  
Voor alle duidelijkheid:
mijn lokale kunstwerk is
te koop voor de prijs van
‘wat de gek ervoor geeft!’
Of ben ik nu ook knettergek 
geworden?

We zijn knettergek aan het worden
De Ronde Venen - Fietsers in de 
provincie Utrecht kunnen vanaf het 
voorjaar 2025 gebruikmaken van
nog mooiere recreatieve �etsroutes. 
De provincie vernieuwt namelijk in 
samenwerking met het Routebureau 
Utrecht komende maanden het
�etsknooppuntennetwerk. Ook het 
netwerk binnen gemeente De Ronde 
Venen behoort hiertoe.

Fietsen via �etsknooppunten
Het �etsknooppuntennetwerk is een 
landelijk bewegwijzeringssysteem en 
is populair onder recreatieve �etsers. 
Het herkenbare systeem van wit
met groene routeborden bestaat in 
Nederland al meer dan 25 jaar en 
werkt eenvoudig: via de nummers 
�ets je van knooppunt naar knoop-
punt en pijlen wijzen de weg. Zo 
worden de beste en mooiste routes 
aan elkaar verbonden, kun je 
eenvoudig zelf een route plannen
en worden talloze kant-en-klare
�etsroutes aangeboden.

Vernieuwing en uitbreiding 
�etsroutes
Het recreatieve �etsroutenetwerk 
bestaat al langer in de provincie 
Utrecht en het grootste deel van de 

bewegwijzering en infopanelen is 
aan vervanging toe. Ook zijn nieuwe 
kansen ontstaan door verbeterde 
�etspaden of andere �etsvoorzie-
ningen. In samenwerking met de 
gemeente, grondeigenaren, terrein-
beheerders en �etsorganisaties is 
een vernieuwd ontwerp gemaakt. 
Hierbij zijn trajecten gewijzigd, 
vervallen en/of toegevoegd. Dit 
zorgt voor betere, mooiere en
veiligere �etsroutes tussen beziens-
waardigheden en natuur- en 
recreatiegebieden.

Het vernieuwde netwerk bestaat 
straks uit ruim 1.850 km beweg-
wijzerde �etsroutes. Dit is 350
kilometer langer dan het huidige 
netwerk. In de gemeente De Ronde 
Venen is het routenetwerk straks
108 kilometer, dit was eerst 102 
kilometer.

Fietsen in De Ronde Venen
Wethouder Maarten van der Greft 
(recreatie en toerisme): “Onze groene 
gemeente leent zich uitstekend voor 
mooie �etsritten. Met de aangepaste 
routes en vernieuwde bebording, 
blijft het �etsnetwerk in De Ronde 
Venen aantrekkelijk voor iedereen.”

Vernieuwing fietsknooppunten-
netwerk van start

Voorbeeld routebord �etsroute-
netwerk provincie Utrecht.
Afbeelding is aangeleverd.

Werk in uitvoering
De werkzaamheden duren een half 
jaar en worden bewust in de winter-
maanden uitgevoerd. Overlast blijft 
voor �etsers blijft daarmee zoveel 
mogelijk beperkt. In het voorjaar is 
het netwerk weer klaar voor gebruik. 
Door de vernieuwing kan het voor-
komen dat �etskaarten, �etsroutes 
en informatiepanelen niet (meer) 
actueel zijn.
Meer informatie over de vernieuwing 
van het �etsroutenetwerk en aanpas-
sing van de �etsroutes is te vinden 
op routesinutrecht.nl/actueel.

De Ronde Venen - In speelronde 12 
van de regionale Biljartfederatie is het 
record van Jeroen alweer verbroken 
door Said Metalsi. Said speelde een 
prachtige serie van 28 van de 53 te 
spelen caramboles met een percen-
tage van maar liefst 52.83%.
In 17 beurten speelde Peer van de 
Meer de kortste partij van de week.
Met nog drie speelronden te gaan 
staat De Biljartvrienden/Smit/Stieva 
virtueel op de eerste plaats met een 
meer gespeelde partij en slechts 
negen wedstijdpunten meer. Een 
wisseling van de wacht ligt op de
loer bij de mannen van K.O.T`87.
Met twee gewonnen partijen ging
de winst naar de thuisspelende 
K.O.T.87-2. Jim van Zwieten en Michel 
Bak wisten hun partij te winnen. De 
Biljartvrienden/Smit/Stieva wonnen 
ook twee partijen, gespeeld door 

Ronald Boon en Martien Heijman.
De Kromme Mijdrecht 3 ontving een 
zeer sterk spelende K.O.T. `87-3. Zij 
gingen met vier gewonnen partijen 
met de volle winst van 48 wedstijd-
punten en maken weer een mooie 
stap naar boven in de competitie: 
Paul Schuurman/ Sail Metalsi samen 
met Joost van Zuijlen en Sjoerd van 
Agteren wonnen alle hun partij. In 
een gelijk opgaande strijd tussen de 
thuisspelende S.V.Veenland/Liquid 
rubber ging de winst uiteindelijk naar 
K.O.T `87-1. Paul Verbruggen en Joep 
Pothuizen speelden hun winnende 
partij, maar moesten hun meerdere 
erkennen in Richard Schreurs en
Chas Jans.
De Kromme Mijdrecht 1 ontving thuis 
de Merel/ Thijmen van Veen 1. Het 
uitspelende team wist de winst mee 
te nemen naar Vinkeveen. In een 

Said Metalig speelt hoogste 
serie in Biljartfederatie

gelijk op gaande partij behaalden 
Walter van Kouwen en Bert Fokker
de winst en konden Noel Huizingh
en Kees Westkamp er een winnende 
partij tegenover te zetten.
De Springbok 1 ging op bezoek bij de 
Merel/Thijmen van Veen 3. Met drie 
gewonnen partijen, gespeeld door 
Caty Jansen/Jeroen van Rijn en Wim 
Berkelaar, kon Dorus van de Meer niet 
aansluiten in de zege reeks; daarvoor 
was Joop Zeh de betere speler deze 
avond.
De thuisspelende DenB Diensten/
De Springbok kreeg Cens TC Gorten-
mulder op visite. Eric van de Bosch en 
Ajan Gortenmulder wisten de winst 
binnen te halen. Ton Verlaan en Ger 
Ruimschoot wonnen ook hun partij, 
maar door het onderlinge verschil 
ging de winst naar Mijdrecht. De 
Merel/Thijmen van Veen 2 ontving de 
Springbok 2/Feka. De thuisspelende 
ploeg was zeer goed in vorm en wist 
met drie gewonnen partijen de winst 
te behalen.

Wilnis – Voor het eerst in de historie 
in de gemeente De Ronde Venen zal 
een tafeltennisclub acte de présence 
geven in de hoofdklasse. Veenland 1 
uit Wilnis is afgelopen week 
kampioen geworden in de eerste 
klasse en zal volgend seizoen uit-
komen in de hoogste afdeling van de 
duo-competitie van afdeling Midden.
Niet alleen Veenland 1 werd dit 
seizoen kampioen, maar ook Veen-
land 3 en zij zullen volgend jaar 
uitkomen in de tweede klasse.
Vooraf was handhaving in de eerste 
klasse het doel voor de mannen van 
Veenland 1, maar dit seizoen stegen 
Joost van Roon en Fabian Veerhuis 
boven zichzelf uit en waren één 
wedstrijd voor het einde van de 
competitie bijna niet meer in te 
halen door de concurrentie. In de 
laatste wedstrijd van het seizoen 
moest er nog maar een punt gehaald 

worden tegen naaste concurrent 
Woerden 1. Zowel Joost als Fabian 
wonnen allebei een wedstrijd en 
kunnen zich volgend jaar opmaken 
voor nog een stap hoger. Ook de 
dubbel werd gewonnen en dit resul-
teerde uiteindelijk in een 3-2 over-
winning.
Joost won deze competitie 15 van de 
twintig partijen, Fabian won acht van 
de twintig partijen en van de tien 
dubbels werd er slechts maar één 
verloren. Uiteindelijk is Veenland met 
zes punten voorsprong kampioen 
geworden.

Hiermee is de najaarscompetitie ten 
einde gekomen, maar eind december 
staat het dubbelkampioenschap
van Veenland op het programma en 
begin januari het Ronde Venen toer-
nooi samen met tafeltennisvereni-
ging Vitac uit Vinkeveen.

Veenland 1 kampioen tafeltennis

Aan het begin van het seizoen werd 
Veenland in een nieuw jasje gestoken 
door shirtsponsor Alpla Nederland uit 
Mijdrecht. Foto is aangeleverd.
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Mijdrecht - De sporthal van korfbal-
vereniging Atlantis was zaterdag
30 november voor de Kangoeroes 
weer omgetoverd tot Pietenschool.
Het is het hoogtepunt van het jaar 
voor de kinderen. Verkleed als Piet 

kwamen de kinderen aan bij de
training. Wat waren er weer leuke 
onderdelen neergezet. Na een korte 
warming-up om de spieren warm te 
maken, kon de Pietentraining gaan 
beginnen.

Mijdrecht - Tegen hekkensluiter 
Elinkwijk heeft Argon in Utrecht geen 
potten kunnen breken, letterlijk en 
�guurlijk ging de ploeg op het 
gladde veld onderuit. Nadat er twee-
maal vanaf elf meter werd gescoord 
kwam in minuut 91 Elinkwijk middels 
een cadeautje, het is tenslotte Sinter-
klaastijd, op een 2-1 achterstand.
De eerste zes minuten verzuimde 
Argon zich te belonen, twee echte 
kansen werden niet benut, Raoul van 
Wijk zette de bal voor op Quint Piris 
die vervolgens met binnenkant voet 
afdrukte, de bal werd op spectacu-
laire wijze door keeper Giordano van 
der Pol tot hoekschop verwerkt. Na 
de hoekschop weer een ingreep van 
de doelman waardoor de bal in de 
rebound via Quinten Oliekan weer 
ingezet werd maar opnieuw wist 
Argon niet te scoren. Daarna bleek 
dat Argon en ook Elinkwijk weinig 
goede combinaties op mat legde,
het spel was rommelig en slordig 
met veel glijpartijen. Doelman 
Saverio Zondag moest een keer in 
actie komen bij een laag en hard 
schot in de hoek en ook moest Teun 
Gortenmulder assistentie verlenen 
door de bal uit de doelmond te 
werken. Een vrije trap van Elinkwijk 
leek gevaarlijk worden maar ging 
recht in de handen van doelman 
Zondag. Argon scoorde vlak voor 
rust nog wel, echter de assistent 
constateerde buitenspel.
Bij aanvang van de tweede helft 
werd Tim Huisman ingezet, Argon 
werd in die fase veel op de eigen 
helft gedrukt en het spel bleef 
slordig, de medespeler werd niet 
gevonden en de aanvallende acties 
bleven beperkt. Sven Beek produ-
ceerde een afzwaaier, en een hoek-

schop van Justin Schouten kwam in 
handen van de keeper. Halverwege 
maakte Quint Piris één van zijn deze 
middag schaarse acties waardoor hij 
richting doel kon snellen, echter hij 
kwam ten val en scheidsrechter 
Milan Rouwenhorst wees naar de 
stip. Piris zelf vonniste: 0-1. Daarna 
drie verse krachten Bas Boelhouwer, 
Tygo Limburg en Sherweny Felicia 
die nieuw elan moesten brengen 
maar het spelbeeld veranderde niet 
echt, Elinkwijk bleef druk zetten maar 
echt gevaarlijk werd het vooralsnog 
niet. Een kopbal van Jordy Grilk 
verdween in handen van Zondag en 
aan de andere kant kopte Limburg 
naast na een hoekschop. Een kwar-
tier voor tijd maakte ook een ver-
dediger van Argon een foutje en 
kreeg ook Elinkwijk vanaf elf meter 
de gelegenheid om af te drukken, 
Naoufel Ahmidouch schoot de 1-1 
binnen. In de slotfase kregen beide 
teams nog wel mogelijkheden,
Bas Boelhouwer schoot laag in maar 
naast, een hoekshop van Felicia 
kwam in handen van de keeper en 
een schot van Sven Beek ketste af.
Bij Argon moest keeper Zondag nog 
�ink aan de bak na een hoekschop. 
Maar in minuut 91 viel dat toch het 
doek voor Argon, een terugspeelbal 
van Felicia naar de verkeerde kleur 
werd door Elinkwijk aangegrepen 
om nummer twee tegen het net te 
tikken. Na een wanhoopschot van 
Beek �oot scheidsrechter Rouwen-
horst af waardoor Argon voor de 
tweede maal dit seizoen zonder 
punten bleef.
Aanstaande zaterdag speelt Argon 
de laatste wedstrijd van dit kalender-
jaar, het gaat op bezoek bij koploper 
Legmeervogels in Uithoorn.

Argon onderuit in blessuretijd

De Kangoeroes van Atlantis 
geslaagd voor Pietenexamen

Obstakels
Er moest over de daken gelopen 
worden en er lagen ook nog
obstakels op het dak. Ook de pakjes 
moesten bezorgd worden door van 
dak tot dak te springen en de pakjes 
in de schoorsteen te gooien. Een Piet 
moet ook goed kunnen kruipen en 
springen. De kinderen hebben
laten zien dit goed onder de knie
te hebben. Nadat alle onderdelen 
succesvol waren doorlopen, mochten 
de kinderen één onderdeel nog een 
keer doen die ze het leukst vonden. 
De trainers wisten dit antwoord al, 
van het dak springen! Dit is al jaren 
de grote favoriet. De kinderen 
hebben weer genoten en zijn 
geslaagd voor hun pietenexamen.

Gratis meetrainen
De Kangoeroes is voor kinderen
van 4 tot en met 6 jaar en trainen 
elke zaterdagochtend van 10.00 tot 
11.00 uur. Een keertje gratis 
meetrainen? Stuur dan een e-mail 
naar aanmelden@kvatlantis.nl.

De Kangoeroes van Atlantis geslaagd voor Pietenexamen.  Foto is aangeleverd.

Het �etsteam van Inloophuis ‘t Anker met o.a. coördinatoren Margreth de Wit en 
Mirjam Berk.  Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen -  Op 29 september 
nam inloophuis ‘t Anker deel aan de 
Ride for the Roses in Aalsmeer, een 
jaarlijks evenement georganiseerd 
door het KWF dat inmiddels zijn 
25ste editie beleeft. Het �etsteam 
van ‘t Anker legde een prachtige 
route van 25 kilometer af en wist 
daarbij een indrukwekkend bedrag 
van € 3000,– op te halen. Dit geld zal 
worden gebruikt om ‘t Anker verder 
te professionaliseren en vernieuwen, 
zodat het een nog betere plek kan 
zijn voor mensen die geraakt zijn 
door kanker en hun naasten. Het 
inloophuis bestaat dit jaar 20 jaar
en staat aan de vooravond van
een belangrijke transformatie. De 
opbrengst van de sponsorrit zal 
worden ingezet om de nazorg te 
professionaliseren en naar een hoger 
niveau te tillen. Daarnaast wordt het 
geld besteed aan de verhuizing naar 

een nieuwe locatie en aan de inrich-
ting van dat pand, de vernieuwing 
van de website en het opleiden van 
gastvrouwen en -heren via IPSO, de 
landelijke brancheorganisatie voor 
centra die zich richten op mensen
die leven met en na kanker.

Coördinatoren Margreth de Wit en 
Mirjam Berk, die zelf ook enthousiast 
hebben meege�etst, zijn dankbaar 
voor de steun van alle deelnemers en 
sponsors. “Zonder deze steun zouden 
we onze plannen niet kunnen reali-
seren. Sponsoren zijn onmisbaar om 
onze droom van een professioneel 
centrum voor informele, vraag-
gerichte zorg te verwezenlijken.”
Met de opbrengst van de Ride for the 
Roses zet ‘t Anker grote stappen naar 
een toekomstbestendige en profes-
sionele ondersteuning voor iedereen 
die met kanker te maken krijgt.

Sponsorrit voor Inloophuis
’t Anker brengt € 3000,– op

Mijdrecht – Naomi van Zuylen,
lid van TwirlPower Mijdrecht, heeft 
zaterdag 30 november op het Neder-
landse Kampioenschap Twirlen een 
bronzen medaille behaald met haar 

3-baton routine in haar klasse.
Naomi is al jaren lid bij TwirlPower, 
een onderdeel van muziekvereniging 
VIOS, uit Mijdrecht. Naast dat zij zelf 
nog twirlt, geeft zij ook les aan de 

Naomi van Zuylen
behaald bronzen medaille

Vinkeveen - Afgelopen zaterdag 
stond er voor De Vinken een belang-
rijke wedstrijd op het programma. 
Sporting West uit Amsterdam kwam 
op bezoek in de Boei in Vinkeveen. 
Na een �itsende start van de Amster-
dammers moest het vlaggenschip 
van De Vinken alle zeilen bijzetten. 
Dankzij een indrukwekkende tweede 
helft wisten de Vinkeveners de over-
winning overtuigend veilig te stellen 
met een eindstand van 27-17. De 
Vinken, gesponsord door Koeleman 
Elektro, is de zaalcompetitie uit-
stekend gestart met drie ruime over-
winningen op rij en staat daarmee 

bovenaan de ranglijst. Sporting West 
kwam met twee overwinningen op 
zak naar Vinkeveen, maar zal er 
vooraf rekening mee hebben 
gehouden dat het een lastige 
wedstrijd kon worden. De Vinke-
veense selectie scoort makkelijk en 
over veel schijven. De wedstrijd 
begon zeer enerverend, met legio 
kansen binnen enkele minuten. 
Sporting West schoot met scherp en 
stond na ruim vijf minuten al met 2-6 
voor. De Vinken moest met een 
inhaalrace beginnen en deed dat 
stap voor stap. Via fraai uitgespeelde 
kansen konden we halverwege de 

Vinken pakt belangrijke punten

eerste helft de 7-7 noteren. Voor De 
Vinken zorgden Jerom Stokhof (2x), 
Eva Hemelaar, Robin van der Vliet, 
Levi Kroon (2x) en Nieko Dankelman 
in deze fase voor de doelpunten.
Het laatste kwartier voor rust ging de 
stand gelijk op. Hoewel het spel soms 
stevig en fysiek werd, bleef het een 
aantrekkelijke wedstrijd om naar te 
kijken. Via 8-8, 9-9, 10-10, 11-11, 
12-12 gingen de ploegen uiteindelijk 
met een minimale voorsprong voor 
De Vinken (13-12) de rust in.
In de tweede helft ging het 
Vinkenachttal door waar het 
gebleven was. Sporting West miste 
de scherpte om scorend bij te blijven. 
De verdedigende pressie van De 
Vinken dwong de Amsterdamse 
ploeg tot moeilijke kansen en lastige 
schoten van grote afstand. De Vinken 
daarentegen toonde veel variatie in 
het aanvalsspel, met fraaie afstands-
schoten, goed uitgespeelde en 
prachtige combinaties en verzilverde 
strafworpen. De voorsprong van de 
thuisploeg liep halverwege de 
tweede helft op tot vijf doelpunten. 
In de slotfase kwam de spanning
niet meer terug in de wedstrijd. De 
27-17 overwinning was dan ook dik 
verdiend. De Vinken blijft met deze 
zege koploper in de tweede klasse. 
Volgende week gaat De Vinken op 
bezoek bij VZOD in Kudelstaart.

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

jongste leden van de vereniging.
En dit jaar had (juf ) Naomi zich via 
de reguliere wedstrijden weer weten 
te plaatsen voor de Nederlandse 
Kampioenschappen Twirlen. Deze 
kampioenschappen waren in het 
weekend in Hoofddorp, waar de 
gehele top van Nederland bij 
aanwezig was. Naomi heeft het 
gehele jaar met haar coach gewerkt 
aan haar routine en hier zaten weer 
moeilijkere dingen in dan het
afgelopen seizoen.
Drie batons in beweging houden
is nog niet zo simpel. Het betekent 
namelijk dat er altijd 1 baton in de 
lucht is tijdens de routine die twee 
minuten duurt. Dit vergt nogal een 
coördinatie en concentratie.
Naomi had haar batons goed
onder controle en zette een mooie 
routine neer. En de jury beloonde 
haar met een bronzen medaille!
Weer een mooie prestatie van een 
TwirlPower lid!
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